

produk Foto



Tempat Asal: Shandong, China (Tanah Besar)

Nama Jenama: QUALITY

Bahan: Panel Sandwic

Nama produk: Kualiti Unggul [Asrama Prefab](#) Asrama Modular

Produk: Rumah Prefab Struktur Keluli

Aksesori: Mengikut permintaan anda

Bahan bumbung & dinding: Panel Sandwish

Struktur: Rangka Keluli

Saiz: Disesuaikan

Warna: Disesuaikan

Kata kunci:Asrama
Pensijilan: Pensijilan CE

produk Perincian

Asrama Prefab

item	Kandungan
Rangka keluli	Struktur keluli berkualiti tinggi profil keluli 4mm.
Windows	Tingkap aloi aluminium atau tingkap keluli plastik.
Pintu	Pintu keluli dan pintu MDF.
Panel Dinding	Papan sandwic 75mm/100m(dengan EPS,bulu batu,bulu kaca)Lembaran bumbung berlapis warna. Lembaran bumbung berlapis warna. Panel sandwic simen &EPS.
Panel Bumbung	Papan sandwic 75mm/100m (dengan EPS, bulu batu, bulu kaca). Lembaran bumbung berlapis warna.
Warna	Anda boleh memilih mana-mana warna yang anda suka (kedua-dua untuk luar dan dalam).
Elektrik	Kami akan membekalkan semua sistem dan peralatan elektrik (alternatif).
Bilik air	Ia akan dilengkapi dengan satu mangkuk tandas, satu singki basuh, satu peralatan mandi (alternatif).
Dapur	Ia akan dilengkapi dengan satu kabinet dapur (alternatif).

Kelebihan

Item	Kandungan
Fleksibelgabungan	Rumah mudah alih kami boleh dihubungkan secara bebas pada panjang, lebar dan tinggi melalui kit penghubung untuk struktur yang lebih besar dan susun atur yang berbeza.
Pemasangan pantas	Empat pekerja boleh mendirikaninya dalam 7~15 hari.
Pengangkutan ekonomi	Ia akan dimuatkan ke dalam bekas penghantaran (struktur utama dan panel secara pukal, pintu/siling/jubin lantai/perabot dalam karton, sanitari/elektrik/papan/perkakasan/pelengkapan/alat dalam kes kayu).
Prestasi kos	Ia boleh dihasilkan dalam pengeluaran besar-besaran. Tambahan pula, ia boleh ditukar ganti, diganti dan diselenggara dengan mudah.
Penjimatan tenaga	Memilih rumah mudah alih baharu kami membantu menjimatkan sumber semula jadi dan tenaga serta mengurangkan sisa industri.
Kalis api	Menurut ujian oleh pusat penyelidikan kebangsaan teknik ujian untuk bahan binaan, rumah mudah alih kami adalah bahan tidak mudah terbakar gred A1 yang boleh menahan beribu-ribu darjah ujian rintangan api dengan senapang api di tapak.
Kalis air	Ia adalah dengan kedap air yang baik. Tiada ubah bentuk, pengembangan, pengecutan atau kerosakan selepas terdedah kepada air dalam masa yang lama.

Keupayaan cuaca yang baik

Ia menentang haba & sejuk serta sinaran UV. Tiada retak selepas 50 kitaran beku-cair.

Keupayaan dan kreativiti acuan yang tidak terhad

Rumah mudah alih kami mempunyai ekspresi artistik yang kuat, menunjukkan nilai budaya yang berbeza, sebarang gaya seni bina boleh didapati tanpa meningkatkan kos yang terlalu tinggi. Ia menjadikan bangunan dan bandar lebih indah.